

Purpose of Consent

الغرض من الموافقة

I consent to the retrieval and processing of the following categories of personal data, where applicable:

By signing this form, you provide your explicit consent for CrediMax to retrieve and verify your KYC information from official Government of Bahrain sources using the EKEY-B KYC service. This information retrieved will be used solely for the purpose of completing your account onboarding / identity verification / updating your records.

I, the undersigned, hereby understand that "EKEY-B" is an Electronic Know-Your-Client (eKYC) platform developed by Beyon Connect designed to digitally authenticate, receive, and verify my identity and information from the Information & eGovernment Authority (IGA) periodically to CrediMax B.S.C (C).

I agree that "EKEY-B" will collect the following information as per CBB when I request a financial service from CrediMax B.S.C (C):

1. Personal and ID Information
2. Contact Information
3. Account Details
4. Employment Details
5. Residency Information
6. Disability Information
7. Any other information deemed necessary

I am aware that my information will be retained by CrediMax B.S.C (C) for 10 years and might be shared with third parties within and outside Bahrain for the purposes of regulatory requirement, cloud storage, statistics, and other reasons in line with applicable laws and regulations.

I have the right at any time to withdraw the consent provided. I understand that withdrawal of consent will be applicable to future use of the personal data and will not in any way impact legitimate use of the personal information prior to the withdrawal of the consent.

أوافق على استرجاع ومعالجة الفئات التالية من البيانات الشخصية، حيثما ينطبق ذلك:

بتوقيعك على هذا النموذج، فإنك تمنح موافقتك الصريحة لشركة كريدبي مكس على استرجاع والتحقق من بيانات "إعرف عميلك" الخاصة بك من الجهات الحكومية الرسمية في مملكة البحرين عبر خدمة المفتاح الإلكتروني المطور للأعمال (EKEY-B). وسيتم استخدام المعلومات المسترجعة حصرياً لغرض استكمال إجراءات تسجيل الحساب / التحقق من الهوية / تحديث بياناتك.

أنا، الموقع أدناه، على علم بأن "EKEY-B" هو نظام إعرف عميلك إلكترونياً والذي تم تطويره من قبل Beyon Connect المصمم لمصادقة واستلام (eKYC) والتحقق من هويتي ومعلوماتي رقمياً من هيئة المعلومات والحكومة الإلكترونية ونية بشكل دوري لصالح شركة كريدبي مكس ش.م.ب (مقفلة).

أوافق أن "EKEY-B" سيقوم بجمع المعلومات التالية وفقاً لمتطلبات مصرف البحرين المركزي، وذلك عند طلبتي لخدمة مالية من شركة كريدبي مكس ش.م.ب (مقفلة):

1. المعلومات الشخصية ومعلومات الهوية
2. معلومات الاتصال
3. تفاصيل الحساب
4. بيانات العمل
5. معلومات الإقامة
6. معلومات الإعاقة
7. أية معلومات أخرى تعتبر ضرورية

أنا على علم بأن المعلومات المذكورة أعلاه سيتم الاحتفاظ بها لمدة 10 سنوات لدى شركة كريدبي مكس ش.م.ب (مقفلة)، وقد تتم مشاركتها مع أطراف أخرى داخل وخارج البحرين وذلك لأغراض الرقابة المصرفية والتخزين السحابي والاحصائيات وغيرها من الأسباب المتوافقة مع القوانين والتشريعات.

أنا لدي الحق في سحب الموافقة المقدمة في أي وقت، وأعلم أن سحب موافقتي سيطبق على الاستخدام المستقبلي لمعلوماتي الشخصية ولن يؤثر بأي شكل من الأشكال على أي استخدام قانوني لمعلوماتي الشخصية قبل سحب موافقتي.

Declaration and Consent

إقرار وموافقة

I acknowledge that I have been informed about the purpose for retrieving my KYC data. I understand how my data will be used and processed by CrediMax. I give my explicit and informed consent for CrediMax to retrieve my personal information via EKEY-B KYC. I understand that I may withdraw my consent at any time, unless processing is required by law or regulation.

I confirm with my full legal capacity that I have read the above and understood the purposes in which CrediMax B.S.C (C) collects and retains my information and provide consent to "EKEY-B" to process and transfer this information for eKYC purposes.

أقر بأنه قد تم إبلاغي بالغرض من استرجاع بيانات "إعرف عميلك" الخاصة بي، وأفهم كيفية استخدام ومعالجة بياناتي من قبل شركة كريدبي مكس. كما أمنح موافقتي الصريحة والمدرسة لشركة كريدبي مكس لاسترجاع بياناتي الشخصية عبر خدمة المفتاح الإلكتروني المطور للأعمال (EKEY-B). وأدرك أن بإمكانني سحب موافقتي في أي وقت، ما لم يكن استمرار معالجة البيانات مطلوباً بموجب القوانين أو اللوائح التنظيمية المعمول بها.

أؤكد بصفتي القانونية الكاملة أنني قرأت ما سبق وفهمت تماماً الأغراض التي تقوم على أساسها شركة كريدبي مكس ش.م.ب (مقفلة) بجمع والاحتفاظ بالمعلومات الخاصة بي وأوافق لنظام "EKEY-B" بمعالجة هذه المعلومات ونقلها لأغراض نظام "إعرف عميلك إلكترونياً" (eKYC).

Acknowledgement

إقرار

Name: _____ الاسم:

Identity No.: _____ رقم الهوية:

Date: _____ التاريخ:

Signature: _____ التوقيع:

For Office Use only

للاستخدام المكتبي فقط

Staff Name: _____ اسم الموظف:

Date: _____ التاريخ: